

Trinidad and Tobago and to Algeria and, since 1986, Deputy Permanent Representative, Ambassador to the Permanent Mission of Canada to the United Nations in New York.

Mrs. S. Ostry, who joined the Department of External Affairs in 1984, retired on January 15, 1990. Mrs. Ostry was Deputy Minister for International Trade and Coordinator for International Economic Relations, Ambassador of Canada for Multilateral Trade Negotiations and Prime Minister's Personal Representative for the Economic Summit, and Special Advisor to the Secretary of State for External Affairs on International Economic subjects.

Mr. J.R. Roy, who joined the Department of External Affairs in 1956, retired on September 28, 1989. Mr. Roy served at the Canadian Missions in Brussels, Caracas, Bonn and Geneva. He was Canadian Ambassador to Algeria, Deputy Head of Mission in Berlin and since 1988, Chairman and Senior Adviser of the International Fur Issues Committee.

Mr. J.P. Schioler, who joined the Department of External Affairs in 1959, retired on November 30, 1989. Mr. Schioler served at the Canadian Missions in Saigon, Rome Nicosia, London and Lagos. He was Canadian Ambassador to Zaire and Egypt and, since 1986, Chairman for the Southern Africa Task Force.

Mr. A.D. Small, who joined the Department of External Affairs in 1955, retired on December 30, 1989. Mr. Small served at the Canadian Missions in Bonn, Lagos, Dar-es-Salaam and London. He was Canadian Ambassador to Pakistan and, since 1985, Canadian High Commissioner to New Zealand.

la Trinité-et-Tobago et en Algérie et, depuis 1986, représentant permanent adjoint, ambassadeur près de la mission permanente du Canada auprès de l'Organisation des Nations Unies à New York.

Mme S. Ostry, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1984, a pris sa retraite le 15 janvier 1990. Mme Ostry a été ministre adjointe au Commerce international et coordonnatrice pour les relations économiques internationales, ambassadrice aux Négociations commerciales multilatérales et représentante personnelle du premier ministre pour le sommet économique, et conseillère spéciale auprès du secrétaire d'État aux Affaires extérieures pour les questions économiques internationales.

M. J.R. Roy, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1956, a pris sa retraite le 28 septembre 1989. M. Roy a travaillé aux missions du Canada à Bruxelles, à Caracas, à Bonn et à Genève. Il a été ambassadeur du Canada en Algérie, chef de mission adjoint à Berlin et, depuis 1988, président et conseiller principal du Comité pour les questions internationales concernant la fourrure.

M. J.P. Schioler, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1959, a pris sa retraite le 30 novembre 1989. M. Schioler a travaillé aux missions du Canada à Saigon, à Rome, à Nicosie, à Londres et à Lagos. Il a été ambassadeur du Canada au Zaïre et en Égypte et, depuis 1986, président du groupe de travail Afrique du Sud.

M. A.D. Small, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1955, a pris sa retraite le 30 décembre 1989. M. Small a travaillé aux missions du Canada à Bonn, à Lagos, à Dar-es-Salaam et à Londres. Il a été ambassadeur du Canada au Pakistan et, depuis 1985, haut-commissaire du Canada en Nouvelle-Zélande.